
3 Haziran 2022 tarihinde Fakültemizde gerçekleştirilen “Mezunlarımızla Buluşuyoruz” 

söyleşisine katılan mezunlarımızın paylaştıkları deneyimleri, fakültemize ve aldıkları 

eğitime yönelik görüşleri ve söyleşiye katılan dördüncü sınıf öğrencilerine yaptıkları 

öneriler aşağıda yer almaktadır.  

“2017 yılında okulumuzdan mezun oldum. Yenidoğan yoğun bakım servisinde çalışıyorum, 

lisansüstü eğitime başladım. 2017 yılında mezun olmak bizim için çok büyük bir avantajdı 

birebir eğitim göre fırsatı bulduk ve çok samimi bir okul eğitimi aldık. O yılda mezun olmak 

ve okulumuzdan mezun olmak çok büyük bir avantaj.” 

“ 2020 yılında mezun oldum ve şuan reanimasyon yoğun bakım ünitesinde çalışıyorum. 

Çalışmaya başladığımda okulumuzun ne kadar ayrıcalıklı olduğunu, hocalarımızın ne kadar 

değerli olduğunu anladım. Öğrenci arkadaşlar sizler de çalışma anında onların yolundan 

giderseniz daha doğru davranırsınız. Çalışma hayatınızda boyun eğmeyin mesleğinizi sahip 

olduğunuz bilgilerle sonuna kadar savunun. Bir insan ne kadar bilgi sahibi olursa o kadar doğru 

davranır. Önyargıları kırın, mesleğinizin onurunu koruyun. Hocalarıma her zaman yanımda 

oldukları için teşekkür ediyorum. Okul ortamında belki kampüsümüzün olmaması ya da ortam 

kötü gibi olabilir ama hocalarımız her şeye değer.” 

“ 2017 yılında mezun oldum. Çocuk acilde işe başladım sonrasında beyin cerrahide devam 

ettim. Kalp damar servisinde çalışıyorum. 2016 yılında KPSS’ye girdim 78 puan aldım taşeron 

olarak işe başladım bu benim için büyük pişmanlıktı. Meslek hayatınızda benim gibi hata 

yapmayıp seçici olmanızı ve başarıyla devam etmenizi dilerim.” 

“ Okulumuzdan mezun olduğumda atanma niyetinde değildim her zaman en düşük standartları 

baz aldım. Bu çok büyük bir hataydı. Ancak şansıma o yıl atama oldu ve çalışma hayatıma kalp 

damar servisinde başladım. Görev yerlerim sık sık değiştirildi. Ancak ben yine vazgeçmedim. 

Kendimizi her zaman yenilemeliyiz. Haksızlıklara karşı mücadele etmeliyiz. Sesimizi bilgimiz 

dahilinde çıkarmalıyız. Atanmayı ya da yüksek lisans yapacaksanız planlı çalışmanızı 

öneririm.” 

“2018 yılında okulumuzdan mezun oldum ancak mezun olduktan 2.5 yıl sonra çalışmaya 

başladım. Çalışma süresi boyunca birçok birimde çalıştım. Mesleğimi sevmeye sonradan 

başladım başta bu mesleğe çok ısınmamıştım bu yüzden atanmaya karşı pek istekli olamadım 

belki de.” 

“2018 yılında mezun oldum. Acil serviste çalışıyorum. Çalışma ortamımda özellikle acil 

serviste çalışmak çok keyifli,  hemşirenin sorumluluğu çok fazla.”  

“ 2017 yılında mezun oldum, görevime ise 2020 yılında başladım. İlk sağlık ocağına atandım 

şuan hastanede çalışıyorum. Aynı zamanda dil eğitimi alıyorum. Okulumuzdan mezun olmak 

büyük avantaj ve büyük fark.” 

“” COVİD sürecinde yapılan atamalarla atandım. Çok hastane değiştirdim bu da beni olumsuz 

etkiledi. Mesleğimi severek yapıyorum ancak çalışma hayatımda bazen sorunlar yaşıyorum. 

İşimiz gereği bazen her işe yetişmek bekleniyor. Bu da iş yükünü artırarak sizi olumsuz 

etkiliyor. Herkeste iş ahlakı olması gerektiğini düşünüyorum. Çalışma hayatınızda önce 

kendinizi değil hastanızı düşünün. Yorgun olmak maalesef işimiz gereği oluyor ancak bunun 

hastalara yansıtılmaması gerektiğini düşünüyorum.” 



“2020 yılında mezun oldum. 1.5 yıldır özel serviste çalışıyorum. Aynı zamanda yüksek lisans 

yapıyorum. Online İngilizce sınavına girdim ve başvuru yaptım. ALES’e girmenizi ve İngilizce 

öğrenmenizi tavsiye ederim bu kariyeriniz için oldukça faydalı.” 

“1.5 yıldır çalışıyorum ve ALES’e hazırlanıyorum. Yüksek lisansımı burada yapmak istiyorum 

ve bunun için çabalıyorum.” 

“ Özel hastanede çalışıyorum. Çalışma şartları çok ağır ve olumsuz birçok şey var. Atanmanızı 

öneririm. Çünkü şartların ağır olması yanında 12 saat çalışıyorum ve asgari ücret alıyorum bu 

da oldukça zor ve ağır oluyor. Atanmaya çalışın ve bunun için çabalayın.” 

“Çalışma anı çoğu şeyden farklı olabiliyor. Teorik bilgi tam olsa bile uygulama yönünden farklı 

olabiliyor. Hastalarımıza bütüncül yaklaşmalıyız. Hastanedeki görevimiz sadece tedavi değil 

bu yüzden hastaları bütün olarak ele almalıyız. Bu zor olabilir ama hastanın iyileştiğini görerek 

içinin rahat etmesi çok değerli bu yüzden çalışma hayatınızda yorulmaktan korkmayın.” 

“Okuldan mezun olduktan sonra KPSS’ye hazırlanmaya başladım hala hazırlanıyorum. 

Mesleğimiz hakkında düşündüklerim şunlar: tedaviyi yapıp oturmak hemşirelik değil 

arkadaşlar biz bunun eğitimini aldık ve bunun bilincindeyiz, her zaman da olmalıyız. Bu yüzden 

bu durumu değiştirmeli ve bunun için çalışarak çaba göstermeliyiz. Bu durumu değiştirmek ya 

da bunu sağlamak bizim elimizde biz değiştirmeyi seçenlerden olmalıyız.” 

“Ocak ayında atandım. İntörnken çalışma konusunda zorlandım biraz ağır gelmişti ancak 

çalışma ortamına girdiğim ilk andan itibaren bu zorluğun ekmeğini yemeye başladım, yani 

karşılığını iyi bir şekilde aldım. Çalışma ortamında gösterdiğimiz farkla bize nereden mezun 

olduğumuzu soruyorlar ve öğrenmek istiyorlar bu yüzden okulumuzdan mezun olanlar ve 

çalışma arkadaşlarımız yani herkes bu durumdan memnun oluyor. Çalışma hayatınızla ilgili 

kendinize inanmanızı ve güvenmenizi öneririm.” 

 “Çalışma anında ortaya çıkan en büyük şey görev karmaşası başkasının işini yüklenmek. Bunu 

önlemek sizin elinizde görevlerinizi bilin görev tanımlarınızı okuyun ve bunları yapın. 

Herhangi bir karmaşaya karşı çıkın, başkalarının sorumluluklarını yapıp karmaşa yaşamak 

yerine görev tanımlarınızı iyi öğrenin. Bilginiz ile haksızlıklar karşısında durun. Haksızlıkla 

mücadele ederken her zaman bilginiz ile karşı durun bu sayede meslek onurunuzu korumuş olur 

ve mesleğimizi yüceltirsiniz.” 

 


